
 

 

 

 

 

 

20 augustus 2015 

 

Betreft: verzoek indienen plan Natuurspeeltuin in commissie en raad.  

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Het is alweer bijna twee jaar geleden dat wij; Joost, Rinske, Diana en Eva voor het eerst met elkaar 

spraken over een natuurspeeltuin in Wognum. In de raadvergadering van 7 november 2013 is een 

motie ingediend die vraagt tot realisatie van een pilot natuurspeeltuin in de gemeente Medemblik. In 

diezelfde notitie is gesteld dat burgers en kinderen van de gemeente hierin een actieve rol spelen. In 

bijlage 1 vindt u deze motie.  

 

Deze notitie is voor ons aanleiding geweest om een initiatiefgroep te vormen met ons doel; een 

natuurspeeltuin in Wognum. Minke Jellema, beleidsmedewerker gemeente Wognum heeft ons 

begeleid in dit traject. We hebben diverse keren de vergaderingen van de Kernraad bezocht. Hebben 

overleg gevoerd en uiteindelijk een goedkeuringsprocedure gevolgd met Staatsbosbeheer. Overleg 

gehad met medewerkers van de gemeente Opmeer over hun ervaring met een natuurspeeltuin. We 

hebben diversen keren gesproken met “De twee Heren” bedenkers en uitvoerders van natuurlijke 

speelplaatsen. We hebben gesproken met de wijkopzichter buitendienst van de gemeente 

Medemblik. Twee van ons hebben zelfs een workshop crowdfunding gevolgd zodat we later in het 

traject via crowdfunding extra geld kunnen inzamelen.  

 

Op basis van deze gesprekken en informatie hebben wij de gemeente Medeblik een plan 

gepresenteerd waarbij wij het Kreekbos in Wognum als locatie hebben gekozen. Zoals in de motie 

gevraagd hebben wij de Wognumse jeugd om hun mening en inspiratie gevraagd. Via een kleurplaat 

met een begeleidende nieuwsbrief zijn alle basisschool kinderen gevraagd met ons mee te denken. 

De respons was enorm, zo’n vierhonderd kinderen zijn ijverig aan de slag gegaan. Dat niet alleen de 

kinderen enthousiast zijn bleek wel uit de ruim 340 Facebook-vrienden die wij in deze periode 

verzamelden.  

 

Op 25 februari 2015 hebben wij onze plannen gepresenteerd aan de belangstellenden. Deze 

informatieavond op het gemeentehuis werd druk bezocht en was tevens een groot succes. In bijlage 

2 vindt u het plan wat toen gepresenteerd is. 

 

Logischerwijs kwamen toen ook de kritische vragen en opmerkingen. Met name omwonenden gaven 

aan bezwaren te zien. Om het traject te vervolgen hebben we gekozen om dit samen met de 

buurtbewoners en belangstellenden te doen. We hebben twee meedenksessies (28 april en 21 mei 



2015) georganiseerd om samen de ontwikkelingen en de voortang van onze plannen verder te 

concretiseren. De eerste avond was een constructieve avond. Met een groot deel van de 

omwonenden hebben we op een positieve manier gesproken en zijn de plannen naar ieders 

tevredenheid verder geconcretiseerd. Helaas bleek de tweede avond dat er een klein groepje 

omwonenden is die niet mee willen denken. Wij boden ze de gelegenheid betrokken te worden in de 

plannen, maar deze groep zet de hakken in het zand en wil niet meedenken. In bijlage 3 en 4 treft u 

de documenten die wij de gemeente hebben aangeboden na deze meedenksessies.  

 

Naar ons idee hebben wij er alles aan gedaan. Wij hebben de gemeente een prachtig plan 

voorgelegd. Exact zoals in de motie is verwoord zijn het de burgers die ontzettend veel vrije tijd in 

deze plannen hebben gestoken. Wij hebben dit met veel plezier gedaan, maar ons geduld begint op 

te raken.  

 

Is het werkelijk zo dat wanneer er een aantal mensen bezwaar maken, dit bezwaar zwaarder weegt 

dan al die positieve inwoners van Wognum. In de informatienota van 30-9-2014 van het college over 

de natuurspeeltuin is een verwachte planning opgesteld. Wij hebben alle gevraagde stappen 

doorlopen, en vragen één ding. Het inbrengen van een concreet plan in de commissie en raad.  

 

Met vriendelijke groeten, 

Initiatiefgroep Natuurspeeltuin Wognum 

 


